

## CHOLERA

ANGOLA. - The health authorities have notified 16 747 cases (1 460 deaths) of cholera since the beginning of the current outbreak in April 1987 up to 14 January 1988.

The outbreak started in Zaire Province and spread to many other areas including Luanda Province. After a decline in the number of cases between July and October, an upsurge occurred from November onwards and cholera is considered to have become endemic, with outbreaks continuing in numerous provinces in 1988.

## CHOLÉRA

ANGOLA. - Les autorités sanitaires ont déclaré 16 747 cas (1 460 décès) de choléra entre le début de la flambée actuelle en avril 1987 et le 14 janvier 1988.

Cette flambée a éclaté dans la Province du Zaïre et s'est propagée à un grand nombre d'autres secteurs, notamment la Province de Luanda. Après un recul du nombre de cas entre juillet et octobre, on assiste à une remontée depuis novembre et l'on considère que le choléra est devenu endémique, des poussées continuant à se produire dans de nombreuses provinces en 1988.